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Svar på fråga 2024/25:1030 av Isak From (S)  
Vissa marker inom Vindelfjällen  

Isak From har frågat mig om jag och regeringen överväger några 

initiativ för att underlätta återförande och reglering av olika 

utmarker till den ursprungliga stamfastigheten.  

Frågan ställs mot bakgrund av en uppgift om att markägare som 

vill reglera vissa vattenrättigheter i Vindelfjällen har haft svårt 

att få gehör från ansvariga myndigheter. 

Det finns för närvarande inte några planer på att vidta sådana 

åtgärder som Isak From frågar om.  

Stockholm den 16 april 2025 

Gunnar Strömmer 
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